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Protokół Nr VIII/2024 

VIII Sesji Rady Powiatu Wołowskiego 

z dnia 19 grudnia 2024 r. w godz. 11.00 – 13.21 

 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

VIII Sesja Rady Powiatu Wołowskiego odbyła się w dniu 19 grudnia 2024 r. w sali sesyjnej Starostwa 

Powiatowego w Wołowie, pl. Piastowski 2, w godz. 11.00 – 13.21. 

Obrady VIII Sesji Rady Powiatu Wołowskiego otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Rafał 

Zając. 

 

W obradach Rady uczestniczyli: 

Pan Konrad Buczek – Skarbnik Powiatu, 

Pan Marcin Cichy – radca prawny, Obsługa Prawna Starostwa, 

 

Przewodniczący powitał uczestników obrad VIII Sesji. Zarządził sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w 

Sesji uczestniczy 16 radnych. 

 

Zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyło 16 radnych: 

1. Rafał Zając – Przewodniczący  

2. Stanisław Borkowski 

3. Rafał Borzyński 

4. Marek Cukrowski 

5. Janusz Dziarski 

6. Paweł Gołąb 

7. Beata Gryga 

8. Jarosław Iskra 

9. Jan Janas 

10. Witold Krochmal 

11. Artur Kulesz 

12. Agnieszka Łukaszewska 

13. Barbara Rabiega 

14. Bohdan Stawiski 

15. Józef Szumilas 

16. Katarzyna Uran 

 

Nieobecni: 

 

1. Paweł Pirek 

 

r. M. Cukrowski ze względu na brak możliwości zaznaczenia kworum w eSesji, potwierdził obecność za 

pomocą podniesienia ręki, po wywołaniu przez Przewodniczącego.  

 

(Lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący nadmienił, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do radnych o 

uwagi do proponowanego porządku obrad.  

 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4.  Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5.  Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 
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6.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Powiatu Wołowskiego na lata 2025-2036. 

7.  Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 

rok 2025. 

a) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. 

Zarząd Powiatu zobowiązany jest przedstawić Radzie stanowisko wobec zastrzeżeń uwag 

zawartych w opinii Izby. 

b) Odczytanie opinii stałych komisji Rady przez jej przewodniczących lub wyznaczonych 

członków komisji. 

c) Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie. 

d) Głosowanie projektu uchwały budżetowej uwzględniającego przyjęte poprawki. 

8.  Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

9.  Interpelacje i zapytania radnych. 

10.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

11.  Wolne głosy, komunikaty. 

12.  Zakończenie obrad. 

 

P. Starosta J. Janas  wniósł o rozszerzenie porządku obrad o następujący punkt:  

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego 

na 2024 rok, który będzie stanowił punkt 8 porządku posiedzenia. 

Przewodniczący wniósł o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty: 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady 

Powiatu Wołowskiego na rok 2025, rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 

2025, który będzie stanowił punkt 9 porządku posiedzenia. 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2025, który będzie stanowił 

punkt 10 porządku posiedzenia, 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2025, który będzie stanowił 

punkt 11 porządku posiedzenia, 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2025, który będzie stanowił punkt 12 porządku posiedzenia, 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2025, który będzie stanowił punkt 13 porządku posiedzenia, 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska, który będzie stanowił 

punkt 14 porządku posiedzenia, 

 Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu, który będzie 

stanowił punkt 15 porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do radcy prawnego M. Cichego o wyjaśnienie sposobu 

głosowania nad przyjęciem powyższych rozszerzeń porządku obrad.  

 

Radca Prawny M. Cichy wyjaśnił, iż należałoby głosować osobno w odniesieniu do przyjęcia 

poszczególnych rozszerzeń porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

zmiany uchwały Rady Powiatu Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu 
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Powiatu Wołowskiego na 2024 rok, który będzie stanowił punkt 8 porządku posiedzenia 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

r. M. Cukrowski ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosował za 

przyjęciem rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w 

sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie 

budżetu Powiatu Wołowskiego na 2024 rok, który będzie stanowił punkt 8 porządku posiedzenia, po 

wywołaniu przez Przewodniczącego. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za” przy braku głosów "przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie 

projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Wołowskiego 

LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2024 rok, 

który będzie stanowił punkt 8 porządku posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

ustalenia Planu Pracy Rady Powiatu Wołowskiego na rok 2025, który będzie stanowił punkt 9 porządku 

posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

r. M. Cukrowski ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosował za 

przyjęciem rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w 

sprawie ustalenia Planu Pracy Rady Powiatu Wołowskiego na rok 2025, który będzie stanowił punkt 9 

porządku posiedzenia, po wywołaniu przez Przewodniczącego. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie 

projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady Powiatu Wołowskiego 

na rok 2025, który będzie stanowił punkt 9 porządku posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025, który 

będzie stanowił punkt 10 porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Szumilas 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

r. M. Cukrowski ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosował za 

przyjęciem rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025, który 

będzie stanowił punkt 10 porządku posiedzenia, po wywołaniu przez Przewodniczącego. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 1 

głosie „wstrzymującym się” przyjęła rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu 

oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, 

Infrastruktury i Środowiska na rok 2025, który będzie stanowił punkt 10 porządku posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2025, 

który będzie stanowił punkt 11 porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Szumilas 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

r. M. Cukrowski ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosował za 

przyjęciem rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2025, 

który będzie stanowił punkt 11 porządku posiedzenia, po wywołaniu przez Przewodniczącego. 

 

r. K. Uran ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosowała za przyjęciem 

rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2025, 

który będzie stanowił punkt 11 porządku posiedzenia, po wywołaniu przez Przewodniczącego. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 1 

głosie „wstrzymującym się” przyjęła rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu 

oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, 

Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2025, który będzie stanowił punkt 11 porządku posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2025, który będzie stanowił punkt 

12 porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

r. M. Cukrowski ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosował za 

przyjęciem rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w 

sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2025, który będzie stanowił 

punkt 12 porządku posiedzenia, po wywołaniu przez Przewodniczącego. 

 

r. K. Uran ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosowała za przyjęciem 

rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2025, który będzie stanowił punkt 

12 porządku posiedzenia, po wywołaniu przez Przewodniczącego. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie 

projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji na rok 2025, który będzie stanowił punkt 12 porządku posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025, który będzie stanowił punkt 13 porządku 

posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

r. M. Cukrowski ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosował za 

przyjęciem rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie 

projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 

2025, który będzie stanowił punkt 13 porządku posiedzenia, po wywołaniu przez Przewodniczącego. 

 

r. K. Uran ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosowała za przyjęciem 

rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025, który będzie stanowił punkt 13 porządku 

posiedzenia, po wywołaniu przez Przewodniczącego.  

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie 

projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 

rok 2025, który będzie stanowił punkt 13 porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący zarządził ponowne sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w posiedzeniu uczestniczy 16 

radnych. 
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Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska, który 

będzie stanowił punkt 14 porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

r. K. Uran ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosowała za przyjęciem 

rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska, który 

będzie stanowił punkt 14 porządku posiedzenia, po wywołaniu przez Przewodniczącego. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie 

projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska, który będzie stanowił punkt 14 porządku 

posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu, 

który będzie stanowił punkt 15 porządku posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła rozszerzenie porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie 

projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu, który będzie stanowił punkt 15 porządku 

posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między sesjami. 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Powiatu Wołowskiego na lata 2025-2036. 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na rok 

2025. 
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a) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. Zarząd Powiatu 

zobowiązany jest przedstawić Radzie stanowisko wobec zastrzeżeń uwag zawartych w opinii Izby. 

b) Odczytanie opinii stałych komisji Rady przez jej przewodniczących lub wyznaczonych członków 

komisji. 

c) Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie. 

d) Głosowanie projektu uchwały budżetowej uwzględniającego przyjęte poprawki. 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2024 

rok. 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady Powiatu 

Wołowskiego na rok 2025. 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Budżetu, 

Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Zdrowia, 

Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2025. 

12. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2025. 

13. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2025. 

14. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. 

15. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wnioski i oświadczenia radnych. 

19. Wolne głosy, komunikaty. 

20. Zakończenie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła proponowany porządek obrad ze zmianami. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący poinformował, iż od r. J. Szumilasa wpłynęło pismo dotyczące uzupełnienia protokołu w 

punkcie 12 o jego wypowiedź w zakresie zgłoszenia wniosku formalnego o zmianę podziału kwot w 
sprawie udzielenia pomocy gminom w trzech uchwałach, będących porządkiem obrad w punkcie od 12 do 

14. Nadmienił, iż r. J. Szumilas uważa, iż wszystkie gminy powinny otrzymać podobną wysokość dotacji 

celowej. Następnie zwrócił się do radnych o uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

 

r. M. Cukrowski zwrócił uwagę na błędne wyliczenia wyników głosowań w punkcie 9 oraz 11. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do r. M. Cukrowskiego czy wobec tego składa wniosek z 
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wprowadzeniem autopoprawki w powyższym protokole.  

 

r. M. Cukrowski odparł, iż wyłącznie stwierdza występowanie błędnych wyliczeń w zakresie głosowania 

nad uchwałami. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnego M. Cukrowskiego o sformułowanie autopoprawki do projektu 

uchwały. Uważa, iż należałoby zgłosić wniosek w kwestii wprowadzenia autopoprawek w 

przedmiotowym protokole.  

 

r. M. Cukrowski zgłosił wniosek o wprowadzenie autopoprawek w przedmiotowym protokole w punkcie 

9 oraz 11 dotyczący błędnych wyliczeń wyników głosowań. 

 

Dyskusja w sprawie głosowania nad ww. protokołem. W dyskusji wzięli udział: P. Starosta J. Janas, 

Radca Prawny M. Cichy, r. J. Szumilas, r. K. Uran, Przewodniczący Rady R. Zając, r. W. Krochmal. 

 

r. W. Krochmal złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

O zakończenie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, 

Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Dziarski, Józef Szumilas 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 14 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 2 głosach „wstrzymujących się” przyjęła wniosek formalny r. W, Krochmala o 

zakończenie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż przychyla się do zagłosowania nad przyjęciem protokołu wraz z 

zaproponowanymi autopoprawkami przez r. J. Szumilasa oraz r. M. Cukrowskiego. Jednocześnie zwrócił 

się z prośbą do Radcy Prawnego M. Cichego o wyjaśnienie kwestii przedmiotowości wniosków podczas 

sesji. 

 

Radca Prawny M. Cichy zabrał głos i przedstawił procedury formułowania wniosków. Nadmienił, iż 

same głosy w dyskusji, które nie określają treści konkretnej poprawki nie są traktowane jako zgłoszenie 

poprawki, gdyż należy to sprecyzować. Podkreślił, iż zgłoszenie poprawki nie jest wnioskiem formalnym.  

 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji z uwzględnieniem zmian zgłoszonych przez radnego J. Szumilasa i 

radnego M. Cukrowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bohdan Stawiski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła protokół z ostatniej sesji z uwzględnieniem 

zmian zgłoszonych przez radnego J. Szumilasa i radnego M. Cukrowskiego. 

 

Ad 4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

 

Przewodniczący poinformował, iż w minionym okresie nie wpłynęły żadne zgłoszenia do wystąpienia w 

ramach wniosków i oświadczeń obywatelskich. 

 

Wobec braku wniosków i oświadczeń przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

P. Starosta J. Janas poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do 

radnych o zadawanie pytań. 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Wołowskiego na lata 2025-2036. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do radnych 

o zadawanie pytań. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący poinformował, iż powyższy projekt uchwały będzie zawierał poszczególne 

autopoprawki. Następnie udzielił głosu P. Skarbnikowi w sprawie przedmiotowej uchwały. 

 

P. Skarbik zabrał głos i nadmienił, iż powyższy projekt uchwały został procedowany również na Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. Dodał, iż wiąże się to z oceną nadzoru Regionalnej 

Izby Obrachunkowej we Wrocławiu. Następnie odczytał treść pozytywnej opinii od Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu. 

 

Przewodniczący zwrócił się z prośbą do Radcy Prawnego M. Cichego o wyjaśnienie sposobu głosowania 

nad powyższym projektem uchwały ze względu na występowanie autopoprawek.  

 

Radca Prawny M. Cichy odparł, iż w pierwszej kolejności należy zagłosować nad poszczególnymi 

autopoprawkami a następnie nad całym projektem uchwały z uwzględnieniem autopoprawek.  

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 1. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, 

Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 13 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 3 głosach „wstrzymujących się” przyjęła autopoprawkę nr 1 do przedmiotowego 

projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Józef Szumilas, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 11 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 5 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła autopoprawkę nr 2 do przedmiotowego 

projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Powiatu Wołowskiego na lata 2025-2036 z autopoprawkami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Józef Szumilas, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 5 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla 

Powiatu Wołowskiego na lata 2025-2036 z autopoprawkami. 

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego 

na rok 2025. 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Następnie udzielił głosu 

P. Skarbnikowi celem omówienia ww. projektu uchwały.  
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P. Skarbnik zabrał głos i przedstawił projekt uchwały wraz z uwzględnionymi autopoprawkami. 

Szczegóły zawarte w projekcie uchwały. Zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

Przewodniczący zwrócił się z prośbą do P. Skarbnika o odczytanie opinii od Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu względem przedmiotowej uchwały. 

P. Skarbnik nadmienił, iż opinia od Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu jest pozytywna, bez 

jakichkolwiek zastrzeżeń bądź uwag. 

Przewodniczący zwrócił się o odczytanie opinii komisji stałych Rady przez przewodniczących bądź 

wyznaczonych przedstawicieli. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu odczytała a następnie 

przedstawiła pozytywną opinię do projektu budżetu na rok 2025. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię do projektu budżetu na rok 2025. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść powyższej opinii.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił pozytywną opinię do projektu budżetu 

na rok 2025. Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść powyższej opinii. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska odczytał a następnie 

przedstawił ostateczną, pozytywną opinie do projektu budżetu na rok 2025. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 1. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Józef Szumilas, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 11 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 5 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła autopoprawkę nr 1 do przedmiotowego 

projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka nr 2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Józef Szumilas, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 
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Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 11 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 5 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła autopoprawkę nr 2 do przedmiotowego 

projektu uchwały. 

 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na rok 

2025 z uwzględnieniem autopoprawek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Józef Szumilas, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 11 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 5 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na rok 2025 z uwzględnieniem autopoprawek. 

 

Ad 8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 

2024 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Następnie udzielił głosu 

P. Skarbnikowi celem omówienia powyższego projektu uchwały. 

 

P. Skarbnik zabrał glos i przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Uchwała wprowadza zwiększenie dochodów i wydatków o kwotę 225 875,00 zł.  

Zaplanowane dochody zostały zwiększone o kwotę 225 875,00 zł, w tym: 

- zwiększenia dochodów z tytułu dodatkowych środków na prace geodezyjno - urządzeniowe, tj. scalanie 

gruntów o kwotę 29 677,00 zł,  

- zwiększenia dochodów z tytułu najmu i dzierżawy o kwotę 116 000,00 zł, 

- zwiększenia dochodów tytułem środków Funduszu pomocy na finansowanie zadań bieżących w 

zakresie pomocy obywatelom Ukrainy o kwotę 50 011,00 zł, 

- na podstawie pism kierowników jednostek organizacyjnych w ramach działu Oświata i wychowanie 

zwiększono dochody o łączną kwotę 13 597,00 zł oraz w ramach Edukacyjnej opieki wychowawczej o 

kwotę 5 800,00 zł, 

- na podstawie pisma Wojewody Dolnośląskiego zwiększono dochody z tytułu Funduszu pracy o kwotę 5 

790,00 zł. 

 

Zaplanowane zwiększenie planu wydatków w kwocie 225 875,00 zł przeznaczono m.in. na: 

- zwiększenie planu wydatków na prace geodezyjno - urządzeniowe, tj. scalanie gruntów o kwotę  

29 677,00 zł, 

- zadanie pn. "Modernizacja budynku Centrum Aktywności Senioralnej" o kwotę 10 250,00 zł - środki ze 

zmniejszenia zadania pn. "Zakup sprzętu dla Zarządu Dróg Powiatowych w Wołowie", 

- zwiększenie planu wydatków Starostwa powiatowego w łącznej wysokości 245 000,00 zł, w tym  

166 000,00 zł z przeznaczeniem m.in. na zakup usług remontowych,  
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- podstawie wniosków kierowników jednostek organizacyjnych w dziale Oświata i wychowanie 

zwiększono wydatki na łączną kwotę 107 515,20 zł oraz zmniejszono wydatki w ramach Edukacyjnej 

opieki wychowawczej o kwotę 104 531,00 zł, 

- zwiększenie planu wydatków, na podstawie wniosku kierownika jednostki, w ramach działu Rodzina  

o kwotę 10 790,00 zł, 

Pozostałe zmiany dotyczą zmian w planach finansowych jednostek organizacyjnych.   

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2024 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold 

Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Bohdan Stawiski, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Józef Szumilas, Katarzyna Uran 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 11 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i 5 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego LXVI/318/23 z dnia 28 grudnia 2023 r., w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2024 rok. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady 

Powiatu Wołowskiego na rok 2025. 

 

Przewodniczący poinformował, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwrócił się do radnych 

o zadawanie pytań.  

 

r. K. Uran zabrała głos i poinformowała o zgłoszonym mailowo wniosku w sprawie określenia stałych dni 

oraz godzin, w które miałyby odbywać się Sesje Rady Powiatu Wołowskiego. Nadmieniła, iż powyższy 

temat był przedmiotem dyskusji na poprzednich sesjach. W związku z tym zaproponowała poprawkę do 

przedmiotowego planu pracy, która zakładałaby zwoływanie sesji z reguły w ostatnie czwartki miesiąca o 

godzinie 15:00 z przerwą w okresie wakacyjnym. Dodała, iż powyższy wniosek zawiera 

wyszczególnione daty zwoływania sesji.  

 

r. M. Cukrowski zwrócił uwagę na punkt dotyczący sprawozdań z działalności PCM w przedmiotowym 

planie pracy. Nadmienił, iż spotkania z Prezesem PCM dwa razy w roku to stanowczo za mało z uwagi na 

sytuację, w jakiej PCM aktualnie się znajduje. Zaproponował składanie powyższych sprawozdań raz na 

kwartał.  

 

Dyskusja w temacie PCM. W dyskusji wzięli udział: Członek Zarządu R. Borzyński, r. K. Uran, P. 

Starosta J. Janas, Przewodniczący Rady R. Zając. 

 

r. K. Uran zabrała głos i odniosła się raz jeszcze do wcześniej złożonego wniosku dotyczącego stałych 

dni oraz godzin zwoływania sesji. Wspomniała o odbywających się rozmowach w tym temacie. 
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Nadmieniła, iż powyższy wniosek złożony został także do Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, który to respektuje. W swojej wypowiedzi nawiązała do wydarzeń z przeszłości względem 

ogłoszenia przerwy wakacyjnej w kontekście zwoływania sesji, podczas której została finalnie zwołana 

mimo, iż wpłynęły pisma od radnych z informacją o planowanych urlopach w poszczególnych terminach. 

 

Dyskusja w sprawie. W dyskusji wzięli udział: r. K. Uran, Przewodniczący Rady R. Zając. 

 

r. W. Krochmal zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Radca Prawny M. Cichy zabrał głos celem wyjaśnienia radnym nad czym będą głosować w związku z 

wnioskiem formalnym oraz zgłoszonymi poprawkami. Nadmienił, iż poprawkę złożona przez r. M. 

Cukrowskiego należy sprecyzować, podając konkretne terminy przedstawiania sprawozdań z działalności 

PCM. W związku z tym zapytał r. M. Cukrowskiego czy istnieje propozycja dodania poszczególnych 

postanowień w przedmiotowej uchwale.  

 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

O zamknięcie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Borzyński, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, 

Agnieszka Łukaszewska, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

PRZECIW (2) 

Marek Cukrowski, Bohdan Stawiski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Józef Szumilas 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 10 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciwnych” i 

4 głosach „wstrzymujących się” przyjęła wniosek formalny r. W, Krochmala o zakończenie 

dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Poprawka do Planu Pracy Rady zgłoszona przez radną K. Uran dotycząca zwoływania Sesji w ostatnie 

czwartki miesiąca, po godzinie 15. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Borkowski, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Barbara Rabiega, Józef Szumilas, Katarzyna 

Uran 

PRZECIW (9) 

Rafał Borzyński, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, 

Agnieszka Łukaszewska, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bohdan Stawiski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 6 głosami „za”, przy 9 głosach „przeciwnych” i 1 

głosie „wstrzymującym się” nie przyjęła poprawki do Planu Pracy Rady zgłoszonej przez radną K. 

Uran dotyczącej zwoływania Sesji w ostatnie czwartki miesiąca, po godzinie 15. 

 

Przewodniczący zwrócił się do r. M. Cukrowskiego z prośbą o sformułowanie treści autopoprawki w 

przedmiotowym planie pracy. 

 

r. M. Cukrowski sprecyzował, iż treść zgłoszonej autopoprawki dotyczy organizowania spotkań z 

Prezesem PCM raz na kwartał i składania przez niego sprawozdań. 

 

Głosowano w sprawie: 

Poprawka do Planu Pracy Rady zgłoszona przez radnego M. Cukrowskiego dotycząca spotkań z 

Prezesem PCM raz na kwartał. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Borkowski, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Barbara 

Rabiega, Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran 

PRZECIW (5) 

Rafał Borzyński, Paweł Gołąb, Jan Janas, Agnieszka Łukaszewska, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Beata Gryga, Jarosław Iskra 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 9 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciwnych” i 2 

głosach ‘wstrzymujących się” przyjęła poprawkę do Planu Pracy Rady zgłoszoną przez radnego M. 

Cukrowskiego dotyczącą spotkań z Prezesem PCM raz na kwartał. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie ustalenia Planu Pracy Rady Powiatu 

Wołowskiego na rok 2025 z autopoprawką zgłoszoną przez radnego M. Cukrowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 16 glosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia Planu 

Pracy Rady Powiatu Wołowskiego na rok 2025 z autopoprawką zgłoszoną przez radnego M. 

Cukrowskiego. 

 

Przewodniczący zarządził 10 minut przerwy w obradach. 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. Zarządził ponowne sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w 

obradach uczestniczy 15 radnych. Zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały.  

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Budżetu, 

Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Jarosław Iskra, Jan Janas, 

Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Katarzyna 

Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Dziarski, Józef Szumilas 

NIEOBECNI (2) 

Beata Gryga, Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 13 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i 2 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu 

Pracy Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska na rok 2025. 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2025. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Zdrowia, 

Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Jarosław Iskra, Jan Janas, 

Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, Katarzyna 

Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Janusz Dziarski, Józef Szumilas 

NIEOBECNI (2) 

Beata Gryga, Paweł Pirek 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 13 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i 2 głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu 

Pracy Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2025. 



str. 17 
 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2025. 

Przewodniczący zarządził ponowne sprawdzenie kworum. Stwierdził, iż w obradach uczestniczy 16 

radnych. Zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

.Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, 

Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Dziarski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za” przy braku głosów 

„przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu 

Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2025. 

Ad 13. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy 

Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zadawanie pytań. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, Jarosław Iskra, 

Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, Bohdan Stawiski, 

Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Dziarski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 15 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i 1 

głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2025. 

 

Ad 14. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska 

 

Przewodniczący poinformował, iż powyższa uchwała wynika z wniosku od Wiceprzewodniczącego J. 

Iskry, któremu w następnej kolejności udzielił głosu. 

 

Wiceprzewodniczący J. Iskra zabrał głos i poinformował o licznych artykułach, zarówno w mediach 

społecznościowych, jak i w prasie, które swoją treścią nawiązywały do tego, iż nie pracuje w żadnych z 

komisji stałych. Następnie zwrócił się do radnych o głosowanie za przyjęciem jego osoby do Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. 

 

Przewodniczący zwrócił się do Wiceprzewodniczącego J. Iskry o wyrażenie zgody na funkcjonowanie w 

pracach Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. 

 

Wiceprzewodniczący J. Iskra wyraził zgodę na funkcjonowanie w pracach ww. komisji. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów do funkcjonowania w pracach Komisji 

Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. 

 

Wobec braku zgłoszeń kandydatów przystąpiono do głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. Uzupełnienie składu o radnego J. Iskrę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska. Uzupełnienie 

składu o radnego J. Iskrę. 

 

 

Ad 15. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

powołania Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

Przewodniczący poinformował, iż powyższa uchwała wynika z wniosku od Wiceprzewodniczącego J. 

Iskry. Następnie zwrócił się do Wiceprzewodniczącego J. Iskry o wyrażenie zgody na funkcjonowanie w 

Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

Wiceprzewodniczący J. Iskra wyraził zgodę na funkcjonowanie w ww. komisji. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów do uczestnictwa w pracach Komisji 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. 
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Wobec braku zgłoszeń kandydatów przystąpiono do głosowania: 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. Uzupełnienie składu o radnego J. 

Iskrę. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski, Rafał Borzyński, Marek Cukrowski, Janusz Dziarski, Paweł Gołąb, Beata Gryga, 

Jarosław Iskra, Jan Janas, Witold Krochmal, Artur Kulesz, Agnieszka Łukaszewska, Barbara Rabiega, 

Bohdan Stawiski, Józef Szumilas, Katarzyna Uran, Rafał Zając 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Pirek 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu 16 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie powołania Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu. Uzupełnienie 

składu o radnego J. Iskrę. 

 

Ad 16. Informacja Przewodniczącego Rady n/t działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o udziale w poszczególnych uroczystościach. Nawiązując do 

swojego uczestnictwa z okazji Dnia Pamięci Ofiar Stanu Wojennego zwrócił się z apelem do radnych o 

branie udziału w tego typu przedsięwzięciach. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 17. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wobec braku interpelacji i zapytań przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 18. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Członek Zarządu R. Borzyński zabrał głos i zwrócił uwagę na przebieg dzisiejszej sesji, podczas której 

czas w głównej mierze nie został poświęcony tematom priorytetowym. Nadmienił, iż ma nadzieję, że w 

przyszłych posiedzeniach sesji ulegnie to zmianie i radni będą skupiać się na realnych problemach 

Powiatu Wołowskiego. 

 

r. A. Kulesz poruszył temat koronera powiatowego. Nawiązał do wniosku, który wpłynął od r. K. Uran w 

kontekście utworzenia powyższej instytucji. Zwrócił się z prośbą o szybkie rozwiązanie tej sytuacji. 

Wspomniał o funkcjonowaniu koronera powiatowego na terenie innych powiatów.  

 

r. W. Krochmal nawiązując do Wieloletniej Prognozy Finansowej nadmienił, iż co roku duża kwota 

przeznaczona zostaje na pomoc dla lokalnego centrum zdrowia. Uważa, iż pomaganie jest ważne, 

natomiast druga strona powinna wyrazić to, że zależy im na tym aby służba zdrowia stale się rozwijała. 

Zwrócił się z prośbą do Zarządu o wymaganie od PCM pewnego poziomu świadczenia usług. 

Jednocześnie przychylił się do wypowiedzi r. A. Kuleszy w temacie utworzenia instytucji koronera 

powiatowego na terenie Powiatu Wołowskiego. 

 

Członek Zarządu R. Borzyński odparł, iż Rząd wypłacił pierwsze środki dotyczące usuwania skutków 

powodzi. Następnie przedstawił wysokość tychże kwot dla Gminy Wołów, Gminy Brzeg Dolny oraz 

Gminy Wińsko. 
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Wiceprzewodniczący J. Iskra zwrócił się z prośbą do Członka Zarządu R. Borzyńskiego o powtórzenie 

wysokości kwot dla powyższych gmin.  

 

Członek Zarządu R. Borzyński na prośbę Wiceprzewodniczącego J. Iskry powtórzył wysokość kwot dla 

ww. gmin.  

 

Wobec wyczerpania porządku przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 19. Wolne głosy, komunikaty. 

 

r. M. Cukrowski nawiązując do wypowiedzi r. W. Krochmala nadmienił, iż Prezes PCM ze względu na 

swoje stanowisko powinien wdrożyć działania, które pozwolą na utrzymanie pewnego poziomu 

świadczenia usług. Odniósł się do słów P. Starosty J. Janasa w kontekście zainteresowania spółką PCM w 

poprzednich kadencjach oraz sytuacji z NFZ.  

 

r. J. Szumilas w imieniu wyborców dojeżdżających do pracy w Prawikowie podziękował za sprawne 

przeprowadzenie remontu drogi powiatowej na odcinku Brzeg Dolny- Prawików. Nadmienił o dwóch 

potężnych dziurach za stopniem wodnym na odcinku drogi przed Prawikowem, które nie sposób ominąć 

w momencie gdy z naprzeciwka nadjeżdżają samochody ciężarowe. W następnej kolejności zwrócił się 

do P. Starosty J. Janasa z pytaniem o przygotowania do naborów z KPO oraz ewentualne przedsięwzięcia 

w jakich składane były lub będą wnioski dotyczące otrzymania środków unijnych w formie dotacji 

celowej oraz preferencyjnych pożyczek. Nadmienił, iż powyższe środki dotyczą chociażby służby 

zdrowia, zwłaszcza opieki paliatywnej długoterminowej ale także edukacji.  

 

P. Wicestarosta B. Gryga sprostowała podział kwoty na udzielenie pomocy finansowej poszczególnym 

gminom w związku z sytuacją kryzysową związana z powodzią. Podkreśliła, iż powyższa kwota  

pochodzi wyłącznie z budżetu Powiatu Wołowskiego. Nadmieniła, iż warto informować swoich 

wyborców w tej sprawie.  

 

r. A. Kulesz poinformował o posiadanej wiedzy w kwestii programu FEnIKS, za pomocą którego zostaną 

przesunięte środki dla powodzian. Dodał, iż POZ prawdopodobnie nie będzie korzystał z ww. programu. 

W następnej kolejności poinformował, iż jako samorządowcy są zobowiązań do przeprowadzenia audytu 

działalności PCM. Nadmienił, iż sprawne oraz systematyczne spotkania poświęcone wyłącznie służbie 

zdrowia będą skutkować sprawnym wypracowaniem strategii. 

 

P. Starosta J. Janas nadmienił, iż PCM ze względu na zadłużenie nie może wnioskować o żadne dotacje 

bądź dofinansowania. Dodał, iż spółka posiada umowę z NFZ i za każde wykonanie otrzymuję pieniądze. 

Odnosząc się do wypowiedzi r. J. Szumilasa dotyczącej dziur w drodze przed Prawikowem nadmienił, iż 

zostanie to sprawdzone. Następnie poinformował o przygotowaniach projektów remontu poszczególnych 

ulic oraz odcinków dróg w Wołowie. W następnej kolejności wymienił zadania drogowe, które zostaną 

zrealizowane w 2025 roku, podając przy tym termin realizacji, wartość realizowanych odcinków oraz o 

wnioskach powiatu o dofinansowania. Następnie zwrócił się z prośbą do radnych aby nie wstrzymywać 

się od głosu dla zasady w momencie podejmowania poszczególnych uchwał. 

 

Członek Zarządu R. Borzyński odnosząc się do wypowiedzi P. Starosty J. Janasa nadmienił, iż projekty 

dotyczące remontów przygotowywane są na nowo przez obecny Zarząd. Nawiązując do KPO 

poinformował, iż dofinansowania zaczynają się dopiero pojawiać. Swoją wypowiedź oparł na przykładzie 

Gospodarki wodno- ściekowej, podając termin składania wniosków oraz zakończenia realizacji. W 

przypadku PCM złożenie takiego wniosku nie będzie możliwe, póki nie zostanie zakończona 

restrukturyzacja. Zaznaczył, iż do zrealizowania określonego zadania, powiat musi posiadać gotowy 

projekt z pozwoleniem na budowę.  
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r. A. Kulesz odnosząc się do wniosków o dofinansowanie odparł, iż pomimo zadłużenia spółki PCM 

należałoby spróbować i tym samym postarać się złożyć wniosek o dofinansowanie, gdyż w jego ocenie 

jest to możliwe, chociażby w porozumieniu z niepublicznymi zakładami. 

 

r. K. Uran odnosząc się do wypowiedzi P. Starosty J. Janasa wyjaśniła powód wstrzymywania się od 

głosu w momencie podejmowania poszczególnych uchwał. Następnie poinformowała o piśmie od Pani 

Sołtys z Grodzanowa dotyczące uszkodzonego oznakowania pionowego. W związku z tym zwróciła się z 

prośbą do P. Starosty J. Janasa o pochylenie się nad powyższym pismem. Drugie pytanie dotyczyło 

kwestii osoby odpowiedzialnej za pisanie projektów w Starostwie Powiatowym w Wołowie. 

 

r. S. Borkowski poinformował o przewróconym znaku zakazu wyprzedzania na świeżo wyremontowanej 

drodze, znajdującej się przed Krzelowem.  

 

P. Starosta J. Janas odparł, iż w takim przypadku należy zawiadomić odpowiednie jednostki, które zajmą 

się rozwiązaniem powyższego problemu. 

 

Przewodniczący w imieniu radnych wyraził wdzięczność i podziękowanie Zespołowi Placówek 

Resocjalizacyjnych w Brzegu Dolnym, Placówkom Oświatowym w Wołowie, Zespołowi Szkół Specjalnych 

z Lubiąża oraz z Wołowa za obdarowanie prezentami oraz wsparcie w dekoracji świątecznej na terenie 

Starostwa Powiatowego w Wołowie.  

 

Wobec braku wolnych głosów i komunikatów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

Ad 20. Zakończenie obrad 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Rafał Zając zamknął obrady VIII Sesji Rady 

Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Katarzyna Makarewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


